

寄件者: Sister Cities International <info@sistercities.org>
寄件日期: 2025年2月14日星期五 上午 5:30
收件者: 10031873@mail.tycg.gov.tw
主旨: Applications for the SCI 2025 Annual Awards Now Open!

郵件標幟: 待處理
標幟狀態: 已標幟

Annual Awards applications now open!

[View this email in your browser](#)

.....

DEADLINE TO APPLY: MAY 1, 2025



SCI 2025 Annual Awards applications are open!

The 2025 Annual Awards Program highlights sister city program achievements and brings international recognition to each community's contributions to the citizen diplomacy movement. Sister Cities International established the Annual Awards Program in 1962 to recognize exceptional sister city programs. Current dues-paying members of Sister Cities International with at least one formally recognized sister city partnership are invited to apply for awards. The awards will recognize achievements by sister city programs in 2024.

Winners will be announced during the SCI Annual Awards Ceremony and Dinner, which will take place during the Sister Cities International Summer Leadership Meetings in Fort Worth, Texas, in July 2025. Winners are highlighted on Sister Cities International's website, social media network, and in national and regional press.

[Click here to apply TODAY!](#)

**THE 2025 ANNUAL AWARDS APPLICATION WILL CLOSE
MAY 1, 2025 AT 11:59 PM ET.**

Award applications are open in the following categories:

Best Overall

Innovation in Arts & Culture

Innovation in Business, Trade, and Professional Exchange

Innovation in Humanitarian Assistance

Innovation in Youth and Education

"Tim Quigley" Volunteer of the Year Award

Youth Leadership Award

[Click here for eligibility, rules and regulations, and submission requirements](#)

Please read the eligibility, rules and regulations carefully before applying. For any questions, email awards@sistercities.org.

Copyright © Sister Cities International, All rights reserved.

Our mailing address is:

1012 14th Street NW
Suite 1400
Washington, D.C. 20005

Want to change how you receive these emails?
You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#)

國際姊妹市協會 (SCI) 2025 年度獎項
(信件中譯)

連結全球 茁壯地方 SCI 2025 年度獎項申請開跑囉!

2025 年度獎項計畫旨在表彰姊妹城市之成就，並向每個社區對公民外交運動之貢獻授予國際認可。國際姊妹市協會於 1962 年設立本計畫，以表彰姊妹城市出色的表現。現行姊妹城市協會會員均可申請。獎項將表彰姊妹城市於 2024 年取得之成就。

獲獎者將於 2025 年 7 月於美國德州沃斯堡舉行之國際姊妹市協會夏季領袖會議期間，於 SCI 年度頒獎典禮及晚宴上公布，相關訊息亦會在本會網站、社群媒體及全國和地方媒體上公開。

今天就來申請吧! 申請表 <https://reurl.cc/M6pdgm>

申請獎項類別：

- 總體特優獎(Best Overall)
- 藝術與文化創新獎(Innovation in Arts & Culture)
- 商務貿易及專業人士交流創新獎(Innovation in Business, Trade, and Professional Exchange)
- 人道救援創新獎(Innovation in Humanitarian Assistance)
- 青年及教育創新獎(Innovation in Youth and Education)
- Tim Quigley 年度志工獎(“Tim Quigley” Volunteer of the Year Award)
- 青年領袖獎(Youth Leadership Award)

點擊此處了解資格、規則和條款：<https://reurl.cc/r3y80N>

申請前敬請詳閱申請規章，任何問題請洽 awards@sistercities.org.